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Město Příbram Pro 'ednání ZM
Odbor vnitřních věcí dne: 17.06.2024

Název bodu jednání:

Informace o odstoupení člena OV Příbram V — Zdaboř a jmenování nových členů

Předkládá: Rada města Příbram

Zpracovala: Mgr. Ivana Novotná-Kuzmová, DiS., vedoucí OW _

Projednáno: v RM dne 13.05.2024, R.usn.č.045412024

Text usnesení RM:
Rada 1. bere na vědomí

rezignaci pana MUDr. Otto Langa, Ph.D. z funkce člena Osadního výboru Příbram V — Zdaboř.

2. dopo
'

zvolitr_lenyOsadního výboru Příbram v - Zdaboř.

Napsala: Ivana Makošóvá

-

Návrhy na usnesení:
ZM Lbere na vědomí

rezignaci pana MUDr. Otto Langa, Ph.D. z funkce člena Osadního výboru Příbram V — Zdaboř.

ll.volí — nevolí
—členyOsadniho výboru Pribram v — Zdaboř.

Důvodová zpráva

jne 29.04.2024 bylo na město Příbram doručeno oznámení o ukončení členství pana
MUDr. Otto Langa, Ph.D. v Osadnlm výboru Příbram V — Zdaboř (příloha č. 1). V roce 2023 zemřel

dlouholetý člen osadního výboru pan Ing. Vladimír Pruner. V zápisu 0
' '

32024 je uvedená nominace dvou nových členů
příloha č. 2). Navržení kandidáti s nominací souhla .
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Městský úřad Příbram 29. 4. 2024

Odbor vnitřních věcí

Vážená paní

Ivana Makošová

Věc: Vzdání se členství v OV Zdaboř

Vážená paní Makošová, vzhledem ke svému časovému vytížení se vzdávám členství v Osadním

výboru Zdaboř.

Všichni členové s tímto rozhodnutím souhlasí.

Děkuji za spolupráci a přeji pěkný den.

Digitálně podepsal

MUDr_ Otto MUDr. Otto LANG,
Ph.D.

LANG, Ph.D. Datum: 20240429
07:54:10 +02'00'

doc. MUDr. Otto Lang, Ph.D.
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Zápis č. 253

z řádné schůze OV Zdaboř, výboru Sdružení občanů a přátel Zdaboře

a redakční rady konané dne 7. března 2024 v hasičské zbrojnici

Přítomni: p./pí Břeň, Dražan, Hosírek, Kafková, Kalátová, Kollert, Křemenová, Paseka,

Plechatý, Sochor, Škopek.
Omluveni: p./p1' Beran, Holý, Hummel, Lang, Plechatý, Prunerová (únos vnoučaty do hor),
Šedivý (písemná omluvenka — erotické povinnosti).
Schůzi zřídil a zápis pořídil: S. Břeň

1. SOPZ — Předat P. Škopkovi čestné prohlášení pro doplnění členů SOPZ
B. Kafková a T. Plcchatý v zastoupení Petrem Hosírkem —- vyřísz k plné spokojenosti všech
aktérů.

2. Nominace chybějícího člena OV
Na návrh T. Plechatého byl doplněn osadní výboro—_Zaplní
nyní neobsazené místo ajedno uvolněné Otto Langcm. T. Plcchatý písemně potvrdil, že Otto Lang
se bude i nadále účastnit všech jednání a bude mít stejné rozhodovací pravomoci jako další členové

výboru.

3. i ování chodníků to o ravu

*kompletoval
seznam návrhů na opravy chodníků. Opravit je třeba zejména trasu od

“
žovatky Strakonické ulice nahoru k Táborské ulici (konče vánočním stromem), jde () chodník na

pravé straně ve směru do kopce. Rekonstrukci vyžaduje také chodník v Blatenské ulici.

4. V i ování silnic ro 0 ravu
Ěshromáždil tipy na opravu výtluků — seznam zahrnuje následující zdabořské „tahy“:
Strakonická, Písecká, Táborská, Klatovská (včetně opravy retardéru), Drkolnovská, Hanuše Jelínka,
Na Planinách, popř. křížení ulic Ke Statku, Ke Skalám, Alisova, Prachatická a VAleji. Po přečtení
seznamu padl návrh přeasfaltovat Zdaboř kompletně. O. Kollert zorganizoval uliční referendum

V Táborské, z něhož vyplynulo, že část občanů by byla pro odstranění zdej šího zpomalovacího
pruhu, větší část ale souhlasí s jeho zachováním, a tedy i opravou. Následovala diskuse o kvalitě

provedení některých nedávných oprav komunikací, např. ve Strakonické. Během debaty se ukázalo,
že ve zdabořských organizacích působí nečekaně mnoho odborníků na oblast rekonstmkce

asfaltových povrchů, a to studenou i teplou metodou. Padl návrh na prověření, zda opravy vc
Strakonické objednávané městem Příbram jsou ještě v záruce. S TS Příbram je v kontaktu M.

_který předá seznam požadavků a zároveň vyjádří uspokojení nad tím, že některé z výtlaků

vzniklých v zimě prošly již procesem dedírizace.

OV byl informován také Josefem Vomáčkou (Odbor silničního hospodářství) 0 mm, jak se daří řešit

některé požadavky padající na listopadové valné hromadě SOPZ. V e-mailu stojí: „Na základě

zápisu ze schůze OV č. 252 bych vás rád informoval o stavu jednotlivých prací.
1. Proběhl výběr měřičů rychlosti (autonomní i s přívbdem elektřiny), bude jednání s polici ohledně

umístění a další jednání ohledně světelného značení přechodu (u Pletánků — pozn. red).
2. Byla vybrána firma na bagrování strouhy kolem ulice Vokačovská, bagrování začne podle počasí .
3. Ulice Drkolnovská -— povolení cyklo, bylo schváleno policií a značka bude osazena“

5. Door to Door — Pilotní ro'ekt sběru tříděného od adu

_seznámil přítomné s informacemi z veřejného jednání TS a zástupců města s občany,
které se 7. února konalo v příbramském divadle. Od příštího roku by se popelnice na tříděný odpad

svážený od dveří měly instalovat v dalších částech Příbrami. Ze stávajících hnízd tříděného odpadu
zmizí kontejnery na papír a plast (v blízkosti bytovek zůstane zachováno), všude zůstanou

kontejnery na sklo, olej či kov. Sběr D2D začíná v dubnu. Kdo si kontejneryještě nepřevzal, bude
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vyrozuměn “IS. L. Paseka uvedl, že podle všeho se některé vchody domluví na určité formě
sdruženého sběru, mluví se o tom v případě řadovek.

6. Hnízda tříděného odpadu — plánované přesuny & ubudování nových míst
T. Plechatý písemně tlumočil výňatek z e-mailu Technických služeb města Příbrami:

„Táborská — současné hnízdo je umístěno mimo městský pozemek, navrhujeme přesun hnízda níže
ve směru k zástavbě. Realizace je plánována na druhou polovinu roku 2024; Strakonická — současné
hnízdo je umístěno mimo městský pozemek. Navrhujeme tedy přesunout hnízdo na pozemek do

zatáčky kc Klatovské ulici, kde bychom mohli výhledově vybudovat nové hnízdo. Realizace je
plánována na druhou polovinu roku 2024.“ T. Plechatý požádal ředitelku TS I. Hofmanovou o
dodání soupisu zdabořských pozemků v majetku města. Cílem je vybrat nejvhodnější pozemek.

7. JV obchvat, Drkolnovská spojka
Vzhledem k nepřítomnosti Jířího Holého, odborníka OV Zdaboř pro rozvoj dálniční sítě a koridorů
v rámci TEN-T, bylo projednání tohoto bodu přesunuto na duben. S. Břeň jen připomněl, že na

vyebu pbobchvat.webnode.cz lze stále najít proklik na petici za vynětí Drkolnovské spojky z
Územního plánu Příbrami. Návrh na vynětí spojky z „územáku“ může podat občan či občanka
Příbrami.

8. Vybudování sportovně relaxačního komplexu v ul. Hanuše Jelínka — aktuální stav

T.P1cchatý píse..„..' :.: ,. ' t,.„...'27 * ; „:.11. _1. ,..„zaxrší
době by mělo proběhnout osobní setkání.

9. Kronika
S. Břeň tlumočil infomace od V. Prunerové, která dokončila kroniku za rok 2023 a vyzvala, aby se
ozvali zájemci o provedení korektury kroniky.

10. Jubilea
H. Kalátová informoval ' ' 'ch oslavách jubilantů v uplynulých měsících. Na duben

připadají 85. narozenin chystá se oslava za účasti vedení města a zástupců OV a
SOPZ.

11. Publikace Zdaboř 2024
S. Břeň uvedl podrobnosti k přípravě publikace Zdaboř 2024. V březnu bude probíhat sazba knihy
ze strany společnosti Tiskárna Krákora, následovat budou korektury obsahu.

12. Zdabořská zábava
V sobotu 16. března od 20.00 se uskuteční Zdabořská zábava. P. Hosírek sdělil, že vstupenky do

prvních řad jsou už beznadějně rozebrány.

13. Ukliďme Zdaboř
P. Hosírek připomněl datum jarní brigády v rámci celorepublikové akce Ukliďme Česko — konat se
bude 6. dubna od 13.30. Pytle, rukavice a odpadky bídou k dispozici, podle počasí se pak
odpoledne uskuteční posezení s opékáním špekáčků u Zdabořské studánky.

14. Zdabořský zpravodaj
S. Břeň sdělil podrobnosti k obsahu Zdabořského zpravodaje 1/2024, který bude dokončen po
Zdabořské zábavě (16. března) a distribuován před akcí Ukliďme Zdaboř (6. dubna).

Příští pravidelné jednání OV Zdaboř, výboru SOPZ, redakční rady 21 zájemců
ze strany občanů hostí hasičská zbrojnice 4. dubna 2024 od 19.00.


